
PROTOKÓŁ NR 17/12

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej,

które odbyło się 12 czerwca 2012 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:00, a zakończyło o 17:20.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Zofia Ujma – Przewodnicząca Komisji,

2. Adam Bierowski,

3. Paweł Pituch,

4. Paweł Szymczyk.

Nieobecni usprawiedliwieni: Kamila Pietraszek, Krzysztof Kapała.

Zaproszone osoby:

5. Agata Młodawska,

6. Anna Klepacz.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Analiza  wykonania  budżetu  za  2011  rok  –  opinia  komisji  w  temacie  absolutorium  dla 

Burmistrza.

3. Sprawy różne. 

Ad. 1  Posiedzenie K. R. otworzyła przewodnicząca, zapoznając zebranych z porządkiem posiedzenia. 

Głównym tematem posiedzenia była analiza budżetu, wykonanie za 2011 rok i podjęcie stanowiska w sprawie  

opinii o absolutorium dla P. Burmistrza.

Ad. 2 Pani Skarbnik odpowiadała na wszystkie pytania członków komisji.

Radna P. Ujma pytała dlaczego w „opisówce” do budżetu podaje się wykonanie w stosunku do przypisów a 

nie planów. P. Skarbnik wyjaśniła że są to odmienne wartości, gdyż przypis zawiera wszelkie nadpłaty od 

podatków, spóźnione wpłaty itp.

Następnie  pytania  dotyczyły  przeznaczenia  kredytów,  wielkości  odsetek,  realizacji  faktur  za  roboty 

rewitalizacyjne oraz spłaty kredytów.

Radna Ujma zaznaczyła że nieplanowany koszt na realizację wyroku Sądu apelacyjnego dotyczącego PPHU 

Parys też miał wpływ na ujemny wynik końcowy budżetu.

Radny P. Szymczyk prosił o podanie wielkości procentowej zaciągniętego kredytu w stosunku do dochodów 

miasta, mając na uwadze nieprzekroczenie 60% tej wielkości.

Radny P. Pituch zwrócił uwagę na płacenie przez Urząd wykonawcom inwestycji za niedokończone prace, 

przy czym ten temat przeniesiono do spraw różnych.
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Ad. 3  W sprawach różnych  członkowie  komisji  zwrócili  uwagę  na  wniosek  Pana  Pawła  Pitucha 

odnośnie wykonania inwestycji  na ul.  Reja.  Pan Adam Bierowski porównał  sprawę do remontu dachu w 

Miejskim Ośrodku Kultury. Komisja podjęła w tych tematach wniosek, jak we wnioskach.

Na tym posiedzenie komisji zakończono.

Wnioski Komisji:

1.  Komisja  Rewizyjna  Rady  Miejskiej  pozytywnie  zaopiniowała  wykonanie  budżetu  miejskiego  w 

Kowarach za rok 2011. (jednogłośnie)

2. Mając na uwadze złe (niedokończone) wykonanie inwestycji takich jak remont dachu w Miejskim 

Ośrodku  Kultury,  remont  ulicy  Reja,  za  które  to  remonty  zostały  przekazane  należności  finansowe  za 

wykonanie, Komisja Rewizyjna wnioskuje do Pana Burmistrza o bardziej dokładne odbiory każdej inwestycji 

i  dokonywanie  płatności  za  nie  po  rzeczywistym,  solidnym  wykończeniu  robót  przez  wykonawcę. 

(jednogłośnie).

Protokołowała:                                                                                                                Przewodnicząca

Zofia Ujma                                                                                                                    Komisji Rewizyjnej
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